
CONTENTS

Economic Sciences

Albahry Jewel Creation, Development and Operation of Information Systems of the Lukoil Group	4
Avdeev A.A. The Main Problems of Developing Small and Medium-Sized Businesses in Russia	9
Mohammad Ali Majid Mohammed Preliminary Estimates of the Impact of the COVID-19 Pandemic on the Global Economy	14

Pedagogical Sciences

Morokhova O.A. Using Digital Educational Resources to Study Scientific Discourse in EFL Teaching at University	19
Shevchenko S.V., Anisimova N.A. Development of Terminological Competence as the Foundation of Knowledge, Cognition and Professional Communication	23

СОДЕРЖАНИЕ

Экономические науки

Албахри Жеуел Создание, развитие и эксплуатация информационных систем группы «Лукойл»	4
Авдеев А.А. Основные проблемы развития малого и среднего бизнеса в России ...	9
Мохаммад Али Маджид Мохаммад Предварительные оценки воздействия пандемии COVID-19 на глобальную экономику	14

Педагогические науки

Морохова О.А. Обучение научному дискурсу с использованием цифровых образовательных ресурсов при изучении английского языка как иностранного в вузе	19
Шевченко С.В., Анисимова Н.А. Формирование терминологической компетенции как основы знаний, познаний и профессиональной коммуникации	23